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شویم که در پشت سر، قله های فتح شده بسیار را در کارنامه داریم.
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وزارت  رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت اعلام کرد: تاکنون ۱۳۱ هزار و ۶۵۲ نفر در 
کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و 
تعداد جان  در ۲۴ ساعت گذشته،  نفر  با فوت ۵۱ 
باختگان کرونا در کشور به ۷ هزار و ۳۰۰ نفر رسید 
و خوشبختانه تاکنون 102 هزار و 276 نفر از بیماران، 

بهبود یافته و ترخیص شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  جهانپور  کیانوش 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد 
فوت ناشی از آن بیان کرد: تا دیروز ۲ خرداد ۱۳۹۹ و 
بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی دو هزار و ۳۱۱ 

بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی شد.
مورد   ۴۱۳ جدید،  مبتلایان  بین  از  داد:  ادامه  وی 
در  افراد  از  و  سرپایی  مورد  و ۸۹۸  هزار  و  بستری 
تماس با مبتلایان بودند که شناسایی شدند و مجموع 
بیماران کووید ۱۹ در کشور به ۱۳۱ هزار و ۶۵۲ نفر 

رسید.
گفت:  بهداشت  وزارت  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۵۱ بیمار کووید 
۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

این بیماری به ۷ هزار و ۳۰۰ نفر رسید.
جهانپور گفت: خوشبختانه تاکنون ۱۰۲ هزار و ۲۷۶ نفر 

از بیماران، بهبود یافته و ترخیص شده اند. همچنین 
۲۶۵۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید ۱۹ در وضعیت 

شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
وی افزود: تاکنون ۷۶۳ هزار و ۹۱۳ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا وزارت بهداشت اظهار 

کرد: وضعیت استان خوزستان، همچنان قرمز است.
وی ادامه داد: آمار استان هایی که در ۲۴ ساعت فاقد 
مرگ و میر بودند رو به افزایش است، ۱۴ استان فاقد 
هرگونه فوتی بودند و ۶ استان نیز یک مورد فوت 

ناشی از این بیماری را داشتند.

تا 2 خرداد 1398؛ 102 هزار و 276 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

خبر

به فال نیک می گیریم؛
رایحه خوش سرمایه گذار

 گردشگری پساکرونا در کرج
بنا بر برخی اخبار واصله شرکتی واجد شرایط با داشتن 
تجربه و سابقه مفید و موثر کاری در حوزه جذب گردشگر و 
توریست اقدام به ایجاد طرح توسعه زیر ساخت گردشگری 
در کرج نموده. از آن جایی که که استان البرز به خاطر 
شرایط خاص جغرافیایی و همجواری با پایتخت می تواند 
آینده درخشانی در جذب گردشگران سیاحتی و فرهنگی 
داشته باشد از این خبر و اتفاق بسیار خوب استقبال نموده 
و با توجه به منویات مقام معظم رهبری در جهت حمایت 
از بخش خصوصی تاکید معظم له مبنی بر ایجاد شغل و 
مبارزه با بیکاری امیدواریم مسئولان ارشد استان از استاندار 
تا سایر مقامات و مراجع ذیصلاح مربوطه در رفع موانع 
دست و پا گیر اداری چنین  فرصت های طلایی سرمایه 
گذاران فرهنگی و گردشگری قدم های محکمی برداشته و 
راه را برای دیگر سرمایه گذاران باز نمایند. در آینده نزدیک 
منتظر اخبار جدیدی در این زمینه باشید؛ ما نیز آن را به 

فال نِیک می گیریم...

آقای اکبریان! نماینده انتصابی
 نیست بلکه انتخابی است...

در  کرج  دوره  سه  نماینده  اکبریان«  »عزیز  گذشته  روز 
مجلس شورای اسلامی در حالی نمایندگی خود را با یک 
پیامک به مردم به پایان رسانده که جای پرسش های 
این  است.  گذاشته  باقی  عمومی  اذهان  در  را  بسیاری 
نماینده سابق که رد صلاحیتش نیز با حواشی متعددی 
همراه بوده در این پیامک ضمن خداحافظی با مردم کرج، 
نمایندگی مجلس یازدهم را به دو برادر دیگر سپرده است 
که این خود تعجب همگان را به خود وا داشته که آیا 
نماینده مجلس  که  داند  نمی  هنوز  کرج  ادوار  نماینده 
انتصابی نیست و انتخابی است و در ثانی مگر دیگر آقای 
نظر می  اظهار  اینگونه  که  دارد  اکبریان چه مسئولیتی 
کند؟ برای مجلس یازدهم فعلا یک نفر از کرج انتخاب 
شده و در مرحله دوم که در شهریور ماه برگزار خواهد شد 
از میان سرکار خانم آجورلو و شخص دیگری یکی دیگر نیز 
انتخاب خواهد شد. نیروهای انقلابی و ارزشی آیا به ضرر 
شما نیست که یک فرد رد صلاحیت شده بخواهد تعیین 
تکلیف نماید؟ آیا نباید برای مردم مظلوم کرج گریست 
که یک شخص سه دوره نماینده آن ها بوده و هنوز نمی 
باشید که  آگاه  و  بدانید  است.  »انتخابی«  نماینده  داند 
مردم یقینا عاقلند و بهتر از هر شخص دیگری تصمیم 
گیرنده هستند و از دور خارج شدگان نمی توانند برای آن 

ها تصمیم بگیرند.

اجساد دشمن در کنار خیابان ها و درون نخلستان ها رها 
شده است و آتش از خودروهای نظامی و ادوات زرهی 
شان بلند می شود. آن سوتر عده ای از اسرای بعثی که 
عکس های امام خمینی را نشان می دهند و الموت 
الصدام می گویند چند جوانک را می برند تا به پشت خط 
تحویل دهند. صدای درگیری های پراکنده و نفیر گاه و 
بیگاه گلوله از گوشه ای از شهر می آید. آخرین درگیری 
های بچه های سپاه و ارتش و بسیج است با نیروهای 
جامانده دشمن در شهر. همان شهری که روی دیوارهایش 
نوشته بودند آمده ایم که بمانیم و حالا تنها اجسادشان 

است که مانده.
مسجد  جلوی  است.  دیگری  جای  اصلی  صحنه   اما 
جامع. همان مسجد خسته و زخمی و گلوله خورده اما 
ایستاده چون ستیغ قله های فتح ناشدنی. ایستاده در 
کنار ایستادگی مردمی که حالا هل هله خوشحالی شان 
با فریادهای. الله اکبر درهم آمیخته و در حالی که اسلحه 
هایشان را محکم در دست می فشارند آن را به نشان فتح 
به بالای سرشان گرفته اند و عکس آن هایی که نیستند 
تا ببینند این روز را در کنار تصویر امام انقلابشان در دست 
دیگر دارند و برخی هم درفش ایران و پرچم های منقش 
به نام های داشته های اعتقادی و مذهبی یک ملت را  بر 
دوش می کشند. چقدر پر شکوه شده این صحنه و چقدر 
ماندگار است این تصویر. این همان صحنه  و تصویری 
بود که دویست و اندی سال ملتی منتظرش بود و عطش 
دیدن و چشیدن و بوئیدن و شنیدن و در آغوش کشیدنش 
را داشت. تاریخی پراز درد طی شد تا به این صحنه رسیدیم 
و تحولی عظیم لازم بود تا این شود که شد. برای اولین بار 
بود که در این دویست و اندی سال، خودمان دشمن را از 
خانه بیرون کردیم. همه باهم، دست در دست هم بدون 
کمک بیگانه. انگار کربلا با پیروزی حسین بر یزید به پایان 
رسیده بود و تنها خون نبود که پیروز بر شمشیر شده بود 

بلکه خون بود که با شمشیر غیرت حسینی یک ملت، 
جوشید و خروشید و شمشیرهای ظلم را درهم شکسته بود 
و اعلام پایان تراژدی ای تاریخی بود که بر ملتی گذشته بود 
و سرگذشتی که پشت سر گذاشته می شد و سرنوشتی که 

از نو نوشته می شد.
نه دیگر چون جنگ های ایران و روس خفت شکست 
دادن  دست  از  و  گلستان  و  ترکمانچای  با  نظامی، 
شهرهایمان به زخمی ابدی بر پیکر ملت و وطن مان 
تبدیل می شد و نه چون آخال قدرت فائقه نظامی بر خان 
نشین بخارا، سمرقند و بخارا را از کشور جدا می کرد و نه 
برای اینکه فلان کشور استعماری از آب های خلیج فارس 
خودمان برود و جزایر استراتژیک تنب کوچک و بزرگ و 
ابوموسی را بتوانیم پس بگیریم تن به شوهر دادن بحرین 
می دهیم و نه برای بیرون راندن روس های کنگر خورده 
و لنگر انداخته در آذربایجان و عدم حمایت از فرقه های 
تجزیه طلب دموکراتچی به آمریکا التماس کنیم که جلوی 
روس ها درآید و وعده نفت شمال را به روس ها بدهیم و 

نه هیچ خفتی از این دست.
خیلی شجاعانه و مشتی و دلاورانه زدیم تو دهن دشمن و 
بدون کمک هیچ اجنبی و باج دادن به هیچکدام از قدرت 
های استکباری و استعماری، خاکمان را با قدرت و زور 
خودمان و در میدان جنگ گرفتیم و خرمشهرمان را آزاد 
کردیم و سوم خرداد 1361 نقطه عطفی شد در داستانی که 
از بهمن 57، روایتش را ملت ایران با زعامت پیر جماران 

آغاز کرده بود و حالا این داستان هر بار فرازهای اینچنین 
غرورآفرین را در عرصه ها و صحنه های مختلف برای یک 

دنیا روایت می کند.
حالا دیگر گردنه های بسیار را رد کردیم که گردنه بگیر 
های گردن کلفت دنیا بر آن قراول گمارده بودند تا مبادا 
ملتی هوس عبور از آن کند و نه تنها پس از عبور ظفرمند 
از این گردنه ها به قله نزدیک می شویم که در پشت سر، 
قله های فتح شده بسیار را در کارنامه داریم و عطش 
فتح، دیگر به قسمتی از قاموس ملی مان تبدیل شده 
است. ملتی که حالا از خواب گران تاریخی اش برخواسته 
و دریافته برای رسیدن به رویاهای صالحه اش چاره ای 
جز ایستادن و سرخم نکردن در مقابل شیاطین زمین و 
زمان ندارد. همان راهی که نیاکانش زمانی طی کردند و 
امپراطوری هایی تمدن ساز آفریدند که پیام آور صلح 
و آزادی بودند و حال دوباره در این عصر زور و جور و 
طغیان شِیاطین که محصول مدنیتی منحط و مردم 
فریب از سوی غرب است، باید طرحی نو در اندازد و به 
اتکای فرهنگ گران سنگ ایران شهری و عظیم اسلامی 
اش دست به تمدن سازی نوین زند و زنجیرهای اسارت 
فیزیکی و فکری مستضعفین را درگشاید. خرمشهر آزاد 
شد اما خرمشهرهای بسیاری هست که هنوز در عرصه 
های مختلف در پیش است و این تازه طلیعه صبح است 
که غروبی نخواهد داشت حتی بعد از فتح قدس که آن 

خرمشهر دیگری است در راهی که می رویم.

سرمقاله

»3 خرداد« فتح خرمشهر؛

تصویری که تاریخ ایران منتظرش بود 

کرونا در ایران

سوژه روز

تذکر

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

انگار کربلا با پیروزی حسین بر یزید به پایان رسیده بود و تنها خون نبود که پیروز بر شمشیر شده بود بلکه خون بود که 
با شمشیر غیرت حسینی یک ملت، جوشید و خروشید و شمشیرهای ظلم را درهم شکسته بود و اعلام پایان تراژدی 

ای تاریخی بود که بر ملتی گذشته بود و سرگذشتی که پشت سر گذاشته می شد و سرنوشتی که از نو نوشته می شد.
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3 اجتماعی

ننگ سفلگی تان پاک نمی شود...
روشنکفران قلابی!

بر  روز  شبانه  که  دریوزگانی 
روش  کی  جدایی  کوس 
نواختید. از این خوش رقصی 
ِحقیرانه چقدر نصیبتان شد؟ 
آویزان  ها  سال  که  شمایی 
بودید  روش  کی  ِکارلوس 
تا برای خود جا و مکانی در 
کنید،  پا  و  دست  ملی  تیم 
جمع کمیسیون هایتان از فاکتور خرید البسه و لباس زیر )!( 
ویلموتس چقدر بود؟ صورتحساب میزهای ناهار پِروفسور سر 
جمع چند؟ طلوع تان از تپه های گلکاری شده تان چقدر عایدی 
داشت؟ میکروفن رادیو  و آنتن تلویزیون را به چه قیمت حراج 
کردید؟ جمع یوروهایی که صرافی ها برای هم پیمانانتان در 
دو پایتخت اروپایی فرستادند، چقدر شد؟ همه این ها اگر سر 
جمع 200 هزار دلار هم شده باشد که نشد، کی روش معادلش 
را با یک امضاء به کودکان نیازمند همین کشور بخشید! ننگ 
سفلگی تان پاک نمی شود، حتی اگر هر روز صورتتان را بزک 
کنید، دستمال گردن و شال گردن های گرانقیمت ببندید و 

پشت ماشین های لوس بنشینید؛ روشنفکران قِلابی...

تاثیر جملات محبت آمیز و تبریکات عیدانه!
نافش  انگار،  جماعت  ایرانی 
را بریده اند با تقسیم روز و 
روزگار به ایام مختلف سال. 
دوره  یک  نوروز  المثل  فی 
است و ماه رمضان یک دوره، 
اربعین یک جور و شب یلدا 
یک جور. این دوره ها هرکدام، 
و  ریش  مدل  و  لباس  رنگ 
نحوه آرایش و چه و چه را هم تعیین می کند و علی الاصول، 
ملت تم مربوط به هر دوره را می زنند و حالش را می برند. حالا 
هم که علاوه بر همه این ها تم کِرونا آمده و مدها را به شکل 
ماسک محوری دستخوش تغییر قرار داده. اما مساله اساسی 
نداشتن پایان بندی ایرانی است. دوره های زمانی مختلف در 
فرهنگ ایرانی مثل فیلم های اصیل فارسی دارای پایان بندی 
صاف و خطی و جمع و جور است. و اصولا همه چیز در آخر 
ختم به خیر می شود. آن طور که آخر نوروز سیزده را به در 
می کنند و آخر رمضان عید شکرگذاری برپا می کنند. اما این 
ویروس ناخوانده معلوم نیست تا کی مهمان ماست و آخر و 
عاقبتش چطور می خواهد ختم به خیر بشود. به هر حال در 
این روزهای خانه نشینی و کسالت، شنیدن جملات محبت 
آمیز و تبریکات عیدانه دل آدم را وا می کند. عیدتان مبارک...

نماینده ولی فقیه دراستان البرز و امام جمعه کرج گفت: 
تقویت مقاومت اسلامی تنها راه غلبه بر رژیم صهیونیستی 

اسرائیل است.
آیت الله سیدمحمد مهدی حسینی همدانی در خطبه 
مکتوب این هفته شهرستان کرج افزود: پیام روز قدس 
این است که مقاومت زنده است و نوید پیروزیِ نزدیک بر 
دژخیمان اشغالگرِ صهیونیست را می دهد. تنها راه برای غلبه 
بر این رژیم تروریست خون ریز، که جز ترور و تجاوز به حریم 
ملت ها و توطئه و دست اندازی بر منافع کشورها کاری بلد 
نیست، و وجودش با هیچ منطق الهی و بشری سازگاری 

ندارد، جهاد با تمام قوا و تقویتِ مقاومت اسلامی است.
و  امروز هرچه طرح  تا  که  دیده اید  داد: شما  ادامه  وی 
برنامه ریخته اند و نقشه کشیده اند تا مقاومت را بشکنند یا 

تضعیف کنند نتیجه ای نگرفته اند.
امام جمعه کرج بیان داشت: جمعه آخر ماه مبارک رمضان 
به ابتکار حضرت امام)ره(، برای آزادسازی و نجات قدس 
روز  از دست متجاوزان قسی القلب صهیونیست  شریف 
از تاریخِ اعلام تا امروز، هرساله در  قدس نامیده شد و 
این روز شاهد اعتراض عمومی مردم کشورها و تظاهرات 
آرمان های  از  دفاع  در  دنیا  مختلف  مناطق  در  گسترده 

فلسطین و بیت المقدس هستیم.
وی اضافه کرد: البته امسال به خاطر حمله ی صهیونیست 
صفتِ ویروس کرونا، شرایط مقداری تغییر کرد اما خشم 
و نفرت مردم نسبت به رژیم اشغالگر سفاک تغییر نکرده 
است. ملت های آزاده جهان و به خصوص مسلمان در سراسر 
دنیا بر آزادی قدس و نابودی رژیم منحوس اتفاق نظر دارند 
اگرچه بعضی دولت های خائن و تحت سلطه استکبار این 

آرمان را قبول نکرده و سنگ اندازی می کنند.
امام جمعه کرج گفت: روز قدس روز بزرگ و پراهمیتی 
است، روز قدس روز مبارزه اهل ایمان و مستضعفان با 
به روز  قدس  روز  پروردگار  فضل  به  و  است.  مستکبران 
انسجام و وحدت امت اسلامی تبدیل شده است. قطعا 
دیده اید و مطالعه دارید که حتی غیرمسلمانان و بعضی 
آزاداندیشان و استکبارستیزان، این روز را مهم می شمارند 

و دنبال می کنند.

اسرائیل دشمن بشریت است

آیت الله حسینی همدانی گفت: ماهیت جمهوری اسلامی 
و قانون اساسی که برگرفته از قرآن و عترت )ع( است، در 
اجرایی شدن این آیات تلاش جدی دارد. بنابراین از اولین 
روزهای پیروزی انقلاب فریاد ملت و نظام ایران بر سر 
مستکبران عالم بخصوص آمریکا و اسرائیل غاصب بلند 

بوده است.
وی ادامه داد: امام )رضوان الله علیه( سعی کردند روز قدس 
روز جهانی مقابله مستضعفین با مستکبرین و روز خروج 
از انزوای ملت های مسلمان باشد و همه بفهمند اسرییل 
دشمن بشریت است؛ که خدا روشکر قسمت زیادی از آن 

محقق شده است.
امام جمعه کرج اضافه کرد: اگرچه  خود ایشان و سردار 
سرافراز تربیت شده مکتبشان، شهید قدس سردار سلیمانی 

امروز در بین ما برای دیدن موفقیت های بزرگ نیستند.

اسلام مرز جغرافیایی ندارد

نماینده ولی فقیه دراستان البرز ادامه داد: بعضی گمان 
می کنند و عده ای هم این شبهه را می اندازند و گروهی هم 
تکثیر می کنند و تکرار می کنند که تا وقتی خودمان احتیاج 
به کمک داریم چرا باید به دیگران کمک کنیم ریشه این 
تفکر غلط دو چیز است، که اولا برای اسلام مرز جغرافیایی 
قرار می دهند و گمان می کنند وظایف مسلمان در محدوده 

مرز جغرافیائی خلاصه می شود.
وی اظهار داشت: یعنی اگر مسلمانی در کشور دیگری 
احتیاج به کمک داشت، مسلمانان درجاهای دیگر وظیفه 
ندارند. که این فکر غلط است و با جهان وطنی اسلام سازگار 

نیست.
امام جمعه کرج گفت: ثانیا خیال می کنند مبارزه با ظالمان 
و مستکبران وقتی است که تمام نیازهای مادی در کشور 
خودشان برطرف شده باشد بعد وظیفه کمک به کشورهای 

دیگر متوجه آنان می شود.
این چنین  خداوند  درحالی که  کرد:  خاطرنشان  وی 
نمی خواهد، به همین آیاتی که اشاره کردم و وقتِ نزول 
آن ها توجه کنید. آیا خدای تعالی بعد از تمام شدن و حل 
همه مشکلات اقتصادی و اجتماعی مردم مدینه، دستور 
به جهاد و دفاع از مستضعفین دادند و برای سستی و عدمِ 

اقدام؛ آنان را توبیخ کردند.
آیت الله حسینی همدانی گفت: این دستورات وقتی آمد 
که هنوز در مدینه اصحاب صُفّه و فقراء زیاد و مشکلات 

اجتماعی فراوان وجود داشت.
وی یاد آورشد: البته مشکلات داخلی را باید با برنامه ریزی 
و مدیریت صحیح کنترل و برطرف کرد نه اینکه از وظیفه 
دست کشید. خوب است به سیره پیامبر و آیات قرآن کریم 
بیشتر دقت کنیم. به هرتقدیر این سرزمین به زودی با نابودی 
غاصبان پلید و کودک کشانِ خبیث، به ملت فلسطین که 
صاحبان اصلی آن دیار هستند بازگردانده خواهد شد و آنان 

هم دولت فلسطینی را تشکیل خواهند داد.
وی افزود: شبیه عملیات بیت المقدس که در سوم خرداد 
سال ۱۳۶۱ واقع شد و خرمشهر آزاد شد که یاد و خاطره 
شهدای گران قدر آن عملیات را گرامی می داریم، رزمندگان 
مقاومت اسلامی با عملیات بیت المقدس دیگری مردم 
دنیا و مسلمین جهان را به خاطر آزادسازی قدس شریف 

خوشحال کنند.

تذکرات مهم امام جمعه کرج به نمایندگان مجلس یازدهم

امام جمعه کرج در خطبه مکتوب این هفته خود همچنین 
خطاب به نمایندگان مجلس گفت: قصد داشتم راجع به 
مجلس دهم هم نکاتی عرض کنم. اما خوشبختانه نقاط 

قوت و ضعف مجلس در رصد مردم بود و 
را  کنند  ارزیابی  و  باید می دیدند  آنچه 

انجام داده اند. اما از عزیزانی که جدیدا 
وارد این عرصه از خدمت به مردم 
می شوند تقاضا داریم که رویکردی 
انقلابی داشته باشند و در مسیر 
ملی،  منافع  انقلاب،  آرمان های 
شعارهایی که داده اند قدم بردارند.

آیت الله حسینی همدانی یاد آورشد: قانون گذاری و نظارت 
را کار اصلی خود بدانند و در ریل گذاری برای حکومت، خوب 
عمل کنند. قوانینی که مربوط به شفافیت خود مجلس 
و دستگاه ها و انتخابات و امثال ذلک هست و قوانینی 
که به سرعت مشکلات مردم و کشور را برطرف می کند را 
دنبال کنند. امانت دار مسئولیتی که مردم به آن ها سپرده اند 

باشند.
وی گفت: امیدواریم که در این دوره رهبر معظم انقلاب از 
مجلس گله نداشته باشند و در برابر دشمنان ملت و نظام 
از صلابت و مقاومت بیشتری بهره مند باشند و ان شاءالله در 
پایان این دوره، نماینده رد صلاحیت شده به خاطر مفاسد 

اقتصادی نداشته باشیم.

دستگاه قضایی استان البرز اجازه لابی گری و فرصت 
سوزی را به احدی ندهد

بیان داشت:  نیز  البرز  وی در خصوص مسایل استانی 
عرض  استان  اجرایی  مسئولین  به  خیرخواهی  باب  از 
می کنم، در نحوه عملکرد جوری عمل نکنید که مردم 
ناراضی شوند و نظام ناکارآمد جلوه کند. متاسفانه بااینکه 
هم  مکرر  تذکرات  و  می گذرد  مساله  از  طولانی  مدت 
داده شده هنوز مساله بیمارستان امام خمینی)ره ( کرج  

به سامان نرسیده است.
وی بیان داشت: همان طور که قبلا هم عرض کردیم این 
بیمارستان باید بیمارستان بماند و نباید نگاه تجاری و 
مادی به آن داشت. باید مراحل نقل وانتقال قانونی و با نظر 
مالک انجام شود بنا بر گزارش و اعتراضاتی که هست ظاهرا 
شرایط مزایده رعایت نشده، اما با قیمت مزایده فروخته شده 
و بدون اذن مالک در آن تصرف شده که همه ی این ها اگر 

درست باشد خلاف است.
وی گفت: بنابراین دستگاه  قضایی البرز  می خواهم 
این  به  قاطعانه  با دقت و سرعت،  که مثل همیشه 
موضوع که مطالبه مردمی است، 
اجازه  و  کند  رسیدگی 
فرصت  و  لابی گری 
به احدی  را  سوزی 

ندهند.

گزارش

»نماینده ولی فقیه در البرز و امام جمعه کرج«:

تقویت مقاومت اسلامی تنها راه غلبه بر رژیم اسرائیل است 

هوادارتوئیت

ناخُنک

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده

شرکت مرمر پلاست اوجان شرکت با مسئولیت محدود به شماره 
ثبت 881 و شناسه ملی 10103491981 به استناد صورتجلسه هیئت 
 ـآقای حسین  مدیره مورخ 1399/02/02 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1
شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1717383221 به سمت عضو 
 ـآقای علی اکبر شجاعی اسکی  هیئت مدیره و رئیس هیئت مدیره 2
کند به شماره ملی 1719219028 به سمت عضو هیئت مدیره و نایب 
رئیس هیئت مدیره 3- آقای صمد عشرتی کرکان به شماره ملی 
1717972969 به سمت عضو هیئت مدیره 4- آقای جبار شجاعی 
اسکی کند به شماره ملی 1717381766 به سمت عضو هیئت مدیره 
5- خانم سولماز شجاعی اسگی کند به شماره ملی 1719788529 
به عنوان مدیرعامل)خارج از شرکاء( شرکت تعیین گردیدند. - کلیه 
اسناد و مدارک و اوراق بهاء دار و نامه های عادی و اداری با امضاء 
رئیس هیئت مدیره ) آقای حسین شجاعی اسکی کند به شماره ملی 

1717383221 ( همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری اشتهارد )855617(

آگهی تغییرات  حمله ی  خاطر  به  امسال  البته 
ویروس کرونا،  صفتِ  صهیونیست 
شرایط مقداری تغییر کرد اما خشم و 
نفرت مردم نسبت به رژیم اشغالگر 
سفاک تغییر نکرده است. ملت های 
آزاده جهان و به خصوص مسلمان در 
سراسر دنیا بر آزادی قدس و نابودی 
رژیم منحوس اتفاق نظر دارند اگرچه 
بعضی دولت های خائن و تحت سلطه 
استکبار این آرمان را قبول نکرده و 

سنگ اندازی می کنند.

امیدواریم که در این دوره رهبر معظم 
انقلاب از مجلس گله نداشته باشند 
از  نظام  و  ملت  دشمنان  برابر  در  و 
صلابت و مقاومت بیشتری بهره مند 
باشند و ان شاءالله در پایان این دوره، 
نماینده رد صلاحیت شده به خاطر 

مفاسد اقتصادی نداشته باشیم.
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شنبه 3 خرداد 99 -  شماره  483
اجتماعی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

اشتباهات اساسی در رابطه با برندینگ 
شخصی و نحوه  اصلاح آن ها )1(

قبل از هر چیز به این نکته 
ما  همه  که:  می کنم  اشاره 
شخصی  برند  یک  دارای 
هستیم، چه دوست داشته 
سؤال  اما  نه!!!  یا  باشیم 
شما  برای  من  که  اساسی 
برای  شما  است:  این  دارم 
این  شناساندن  و  بازاریابی 
برند چه کاری انجام می دهید؟ تصورات غلط چندی در مورد 
برندسازی شخصی وجود دارد، و در این مطلب می خواهم 
زمانی را به تعدادی از این موارد اختصاص داده و این موضوع 
را تا حدودی در رابطه با آن ها روشن کنم. در ادامه، به سه 
مورد از معمول ترین مسائل مرتبط با برندسازی شخصی اشاره 
می کنم که پیش از این توسط افراد دیگری به آن ها اشاره شده 
است. درواقع هدف من این است که شما پس از خواندن 
این مقاله، اطلاعات بهتری در مورد ارزش واقعی برندسازی 
شخصی و چگونگی کسب بیشترین منافع از آن بدست آورید.

مسائل مرتبط با برندینگ شخصی

1. خارج از کنترل ماست
زمانی که بر شغل، حرفه و زندگی شخصی خودمان بدون صرف 
وقت برای در نظر گرفتن نتایج آن بر اعتبار خودمان تمرکز 
می کنیم، در حقیقت در حال باز گذاشتن میدان برای از کنترل 
خارج شدن برند شخصی خودمان هستیم. با این وجود، اگر زمانی 
را برای نظارت کردن، نگهداری و توجه از برند شخصی خودتان 

صرف کنید، کنترل موردنیاز نسبت به آن را بدست آورده اید.
اگر شما مایل به سرمایه گذاری منابع موردنیاز برای برندسازی 
شخصی باشید، به راحتی می توانید کنترل آن را بدست بگیرید. 
ممکن است هزینه هایی برای شما داشته باشد، یا حتی 
ممکن است نیاز به زمان به نسبت زیادی داشته باشد، اما 
به هرحال چیزی است که در صورت تمایل به کنترل داشتن بر 

برداشت دیگران از خودمان باید پذیرای آن باشیم.
2. فرآیند بسیار زمانبری است

بله، برندسازی شخصی فرایندی بسیار زمان بر است. شما از 
طریق وبسایت و شبکه های اجتماعی حضور آنلاین خودتان را 
تجربه می کنید و از طریق شبکه سازی و رویدادها و ملاقات 
شخصی هم حضور آفلاین خودتان را تجربه می کنید. باز هم 
تکرار می کنم که بله، برندسازی شخصی فرایندی زمان بر است، 
اما شما نباید به این فرایند زمان بر شدت بیشتری بدهید. اگر 
بصورت درست و مناسب برای فعالیت های برندسازی خودتان 
آمادگی لازم رادارید، پس مطمئنا منابع لازم برای کارایی بیشتر 

و درنتیجه ذخیره و صرفه جویی در زمان را هم در اختیاردارید.
همه ما برنامه کاری بسیار شلوغی داریم که با مسئولیت های 
که  می رسد  نظر  به  اینگونه  و  پرشده اند  و شخصی  کاری 
برندسازی شخصی تعهدی است که ما برای آن زمان کافی در 
اختیار نداریم. با این وجود، همه ما باید زمانی را برای بررسی 

چگونه دیده شدن در نظر دیگران صرف کنیم.
اگر برند ما، ما را در نظر دیگران فردی دور از دسترس و غیر 
صمیمی نشان می دهد، این موضوع می تواند نشان دهنده 
از دست  را  زیادی  باشد که بطور معمول فرصت های  این 
ارتباط در  می دهیم، خصوصاً در دوره کنونی که حضور و 
شبکه های اجتماعی از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است. 
البته مطمئنم که شما اصلاً دوست ندارید که در واقعیت 

چنین شرایطی برای شما پیش بیاید، درست است؟
یکی از راه های مناسب برای عدم دچار شدن به چنین شرایطی 
استفاده از راه ها و تکنیک های مدیریت زمان به منظور بالا بردن 
کارایی تلاش ها و فعالیت های خودمان است که از طریق 
تکنیک های مدیریت زمان قابل انجام شدن است که به دلیل 
عدم ارتباط این تکنیک ها با موضوع این مطلب دیگر از نام 

بردن آن ها در اینجا خودداری می کنم.

استاندار البرز از دستگاه های اجرایی خواست تا طرح ها 
و پروژه های نیمه کاری عمرانی را تا پایان سال جاری در 

استان تکمیل کنند.
عزیزاله شهبازی روز گذشته در نخستین جلسه شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان در سال ۹۹ با اشاره به اینکه 
در مدت شیوع کرونا هیچ برنامه ای در البرز معطل نماند، 
افزود: تمام امور در بخش های مختلف البرز روند خود را 

طی کردند.
وی ادامه داد: مهم ترین دستور کار این نشست، رونمایی 
از سند ارتقا وضعیت زنان و خانواده استان بود که با حضور 
دکتر ابتکار معاون رییس جمهور از طریق ویدئو کنفرانس 

مورد تصویب و تاکید قرار گرفت.
شهبازی گفت: راهکارهای اجرایی این سند ملی در کمیته 

های فرعی استان مورد بررسی قرار می گیرد.
وی با قدردانی از دکتر ابتکار معاون بانوان و خانواده ریاست 
جمهوری برای عنایت ویژه و پیگیری های جدی به این 
بحث به خصوص  در حوزه خانواده و بانوان البرز، افزود: این 
سند ریل گذاری تلقی  و در شورای کمیسیون اجتماعی 
استان توسط مجریان و اساتید دانشگاه مورد بررسی قرار 

گرفت.
استاندار البرز با تاکید بر ضرورت تحقق عدالت جنسیتی، 
اضافه کرد: البرز ایران کوچک است و با رنگین کمانی از اقوام 
و همچنین تهدید آسیب های اجتماعی وجود دارد که براین 
اساس بافت های ناکارآمد استان شناساییو این سند می 
تواند در جهت خانواده ای شاداب و چابک نقش آفرینی کند.

وی با اشاره به مشکلات مربوط به محدودیت اعتبار و 
بودجه، گفت: صرفه جویی و اجرای دقیق مقررات قانون 
بودجه ۹۹ از جمله موارد مورد تاکید است و مقرر شد که 
تامین نیازهای دستگاه ها از طریق فروش اموال غیرمنقول 

در دستور کار صورت گیرد.
شهبازی افزود: بحث مهم این است که در سال ۹۹ طرح ها 
و پروژه هایی با قابلیت اتمام تا پایان سال در البرز را باید 

به سرانجام برسانیم.
وی عنوان کرد: این پروژه ها از اهمیت بالایی برخوردار 

هستند و مطالبه اصلی مردم محسوب می شوند از این 
رو باید تا پایان دولت درصدد گره گشایی و بهره برداری از 

آن ها باشیم.
استاندار البرز گفت: این پروژه ها باید به دقت احصا  و به 
صورت جدی درصدد تخصیص اعتبارات ملی برای اتمام 

آن ها باشیم.
وی افزود: با توجه به محدودیت های اعتباری از وزرای 
درخواست می کنیم که دستگاه های اجرایی تابعه خود را 

در استان مورد توجه ویژه ای قرار دهند.

 »البرز« چه خبر؟

»استاندار« دستور داد:

تکمیل پروژه های نیمه کاره در البرز 

مدیریت برند

امام جمعه شهرستان فردیس گفت: روز قدس پیام آور 
وحدت امت اسلامی و آزادی قدس برای نابودی استکبار 

جهانی به ویژه اسرائیل غاصب است.
به گزارزش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، حجت الاسلام 
علی اکبر ایمانی به مناسبت روز جهانی قدس افزود:  
امروز آخرین جمعه ماه ضیافت الهی است که بنابه 
روز جهانی قدس  اسلامی  انقلاب  کبیر  رهبر  فرموده 
نامیده شد،  روزی که آن را روز اسلام نامید و از آن 
به عنوان روز مستضعفان بر علیه مستکبران یاد کرد. 
روزی که با فریاد ظلم ستیزی ملت ها و تظاهرات و 
راهپیمایی های میلیونی مسلمانان و همه آزادمردان و 
آزاد زنان پشتیبانی شد و برای غاصبان اشغالگر قدس 
ناقوس مرگ را به صدا درآورد و نوید محو اسراییل از روی 
نقشه جغرافیای جهان را در آینده ای نه چندان دور با 

خود همراه داشت.
امام جمعه شهرستان فردیس گفت:  امام خمینی)ره(  
اسرائیل غاصب را غده سرطانی نامید که هرچه زودتر باید 
با تیغ در نیام فرزندان قدس از ریشه در آید و این نکبت 

و سیاهی از دامان امت اسلامی پاک گردد.
که  آمریکایی ها  به خصوص  ها  غربی  افزود:  ایمانی 
همواره از این عامل فساد و تباهی پشتیبانی کرده 
و تصمیم داشتند از نیل تا فرات را زیر چکمه های 
همه  امروز  دهند،  قرار  نژادپرست  های  صهیونیست 
آرزوهای خود را بر باد رفته و خواب پریشان شان را غیر 

قابل تعبیرمی بینند.
وی افزود:  اگر روزی با خون آشامان داعشی خود  اراده 
کرده بودند بغداد و شام را با جلادی و سلاخی مردم 
مظلوم سوریه و عراق به چنگ آورند و در کنار بیشه 
این  چشمان  بر  را  راحت  خواب  ما  سرزمین  شیران 
ملت حرام کنند ناباورانه شاهد به ثمر نشستن خون 
شهدای مدافع حرم و حضور فرزندان جبهه مقاومت در 
کنار مرزهای جعلی و خود خوانده رژیم اشغالگر قدس 

هستند.
وی با بیان اینکه رهبر حکیم و فرزانه امت اسلامی 
نوید نابودی اسرائیل را تا قبل از سال ۱۴۲۰ داده است 
و این اطمینان را به رهبران جهادی فلسطینی داده که 

به زودی و با نابودی اشغالگران در قدس نماز خواهند 
گذارد، افزود: عمر این ولیده نامشروع انگلیس و دست 
پرورده آمریکا به کمتر از یک قرن خواهد رسید و پرچم 
فلسطین دوباره بر ماذنه های مسجد الاقصی به اهتزاز 
در خواهد آمد و رژیم کودک کش صهیونیستی به 
همان سرنوشتی گرفتار خواهد شد که رژیم بعث عراق 

گرفتار آمد.
امام جمعه فردیس گفت: این روزها از شهید قدس سردار 
سپهبد حاج قاسم سلیمانی یاد کنیم که انتفاضه سنگ 
را به انتفاضه موشک تبدیل کرد و سفاکانی که جز زبان 
زور نمی فهمند رابه تمکین در مقابل فلسطینیان غزه در 
کمتر از ۴۸ ساعت وادار نمود و قطعاً تسلیح فلسطینیان 
کرانه غربی رود اردن رویای معامله غرب و انضمام این 
منطقه به سرزمین های اشغالی را برای همیشه غیر قابل 
تعبیر خواهد کرد و جمع اراذل و اوباشی که از سراسر 
دنیا با غصب سرزمین مادری فلسطینیان گرد هم آمده 
اند را متفرق خواهد ساخت و پرچم مقاومت را برای 

همیشه برافراشته خواهد ساخت.

میادین میوه و تره بار پایتخت در روز یکشنبه هفته آینده 
همزمان با عید سعید فطر تعطیل هستند.

سازمان مدیریت میادین شهرداری تهران روز گذشهت با 
صدور اطلاعیه ای، ضمن تبریک به مناسبت فرارسیدن 
»عید فطر« و آرزوی قبولی طاعات و عبادات شهروندان 

در این ماه مبارک، اعلام کرد: با توجه به تعطیلی میادین 
و بازارهای میوه و تره بار در روز عید فطر، به شهروندان 
توصیه می شود مایحتاج و محصولات مورد نیاز خود را 
با رعایت کامل نکات بهداشتی و استفاده از ماسک و 
دستکش، شنبه سوم خرداد از این مراکز تهیه و خریداری 

کنند.
بر اساس این اطلاعیه، میادین و بازارهای میوه و تره بار 
در روز یکشنبه چهارم خرداد همزمان با »عید سعید فطر«، 
تعطیل و  روز دوشنبه پنجم خرداد از ساعت ۸ تا ۱۳، باز 

و آماده ارائه خدمات به شهروندان هستند.

»امام جمعه فردیس«: 
روز قدس پیام آور وحدت امت اسلامی و نابودی اسرائیل است

در روز عید سعید فطر؛ 
میادین میوه و تره بار تهران تعطیل است

پایتخت

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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روزنامه

5 شهری

طرح های احیاء، مرمت و تغییر کاربری 
بناهای تاریخی روستایی حمایت می شوند

کرونا برای حوزه حمل ونقل 15 میلیون شغل ایجاد کرد

آغاز عملیاتِ طراحی اتصال جاده آتشگاه به بلوار باغستان 

با  آن  ساختن  سازگار  جهت  در  حمل ونقل  بخش  تحول 
محیط زیست پس از پاندمی »کووید-۱۹« می تواند بیش از ۱۵ 
میلیون شغل جدید در سطح جهان ایجاد و به کشورها در 

مسیر رسیدن به اقتصاد سبزتر و سالم تر کمک کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، یافته های یک مطالعه تحت نظارت 
»سازمان  ملل متحد« نشان می دهد خلاصی از این بحران به 
معنی بازگشت فعالیت های عادی برای بخش حمل ونقل نیست، 
بخشی که در اشتغال جهان، بیش از ۶۰ میلیون شغل سهم دارد.
 کاترین ساجت، رهبر تیمی »سازمان بین المللی نیروی کار« که 
مسئولیت نگارش این مطالعه را برعهده داشته است، می گوید: 
»رسیدن به جوامع عادلانه و از لحاظ زیست محیطی سازگار نیاز 
به تحولات ساختاری در اقتصاد دارد، در هر دو بخش تنوع کالا 

و خدمات و فرآیندهای تولید.«
بخش  که  ساختاری،  تحولات  »این  دهد:  می   ادامه  او 
حمل ونقل را نیز شامل می شود، اگر با سیاست گذاری های 
مناسب همراه باشد ظرفیت ایجاد مشاغل خوب و حمایت از 

کارگران و خانواده ها را دارد.«
براساس خبری که در تارنمای »سازمان ملل متحد« منتشر شده، 
این گزارش با عنوان »مشاغل در حمل ونقل سبز و سالم: ایجاد 
تغییر سبز« محصول مشترک »سازمان بین المللی نیروی کار« 
و »کمیسیون اقتصادی ملل متحد برای اروپا« است. در این 
گزارش پیامدهای شغلی برای چهار سناریو »حمل ونقل سبز« 
در حدود ۶۰ کشور از مناطق مختلف جهان )شامل آمریکای 

شمالی، اروپا و آسیای مرکزی( مورد ارزیابی قرار گرفته است.
این سناریوها که با فرض توسعه پرشتاب حمل ونقل عمومی 

و برقی شدن وسایل حمل ونقل شخصی و حمل ونقل باری 
هستند، با حالت »بازگشت به فعالیت های عادی« مقایسه 
شده اند. بر این اساس یافته های مطالعه نشان می دهد اگر 
نیمی از همه وسایل نقلیه تولیدشده برقی شوند، می توان حدود 
۱۰ میلیون شغل اضافی در سراسر جهان ایجاد کرد. به علاوه، در 
صورت دو برابر شدن سرمایه گذاری ها در حمل ونقل عمومی، 

پتانسیل ۵ میلیون شغل دیگر نیز وجود دارد.
این اقدامات مشاغلی را نیز خارج از بخش حمل ونقل ایجاد 
خواهد کرد. به عنوان مثال کاهش مخارج سوخت می تواند 
منجر به افزایش مخارج برای سایر کالاها و خدمات شود، 
در حالی که برقی شدن وسایل نقلیه، اشتغال زایی در بخش 

انرژی های تجدیدپذیر را تقویت خواهد کرد.
سایر پتانسیل بالقوه این تحولات شامل کاهش انتشار گازهای 
گلخانه ای، کاهش آلودگی های هوایی و صوتی و کاهش 
رئیس »کمیسیون  آلگایِرووا،  اولگا  است.  ترافیکی  ازدحام 
اقتصادی ملل متحد برای اروپا« در این رابطه می گوید: »بخش 
حمل ونقل داخلی عاملی کلیدی برای اقتصادهای منطقه ما 
]اروپا[ است، چه از لحاظ سهام آن در تولید  ناخالص داخلی و 
چه در ایجاد شغل. این مطالعه برخی فرصت های مهم را برای 
تحول بخش حمل ونقل در جهت سبزتر، سالم تر و عادلانه تر 

شدن آشکار کرده است.«
از کشورها و خود بخش  را یک درخواست  این گزارش  او 
و  درست  تصمیم  با  تا  است  کرده  توصیف  حمل ونقل 
سرمایه گذاری های گسترده در حمل ونقل و فناوری های پاک، 

از فرصت های نام برده شده بهره لازم برده شود.

در نشستی با حضور رئیس کمیسیون معماری، شهر سازی 
و بافت های فرسوده شورای شهر کرج، مشکلات ترافیکی 
باغستان و روند اجرای طرح اتصال جاده آتشگاه به بلوار 

باغستان مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، جلسه بررسی مشکلات ترافیکی 
محدوده باغستان غربی و جاده آتشگاه با حضور احد رسولی؛ 
رئیس کمیسیون معماری، شهرسازی و بافت های فرسوده 

شورای شهر کرج و مدیران شهری برگزار شد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج، با اشاره به 
روند اجرای طرح اتصال جاده آتشگاه به بلوار باغستان و 
دسترسی شرقی _ غربی بلوار اشتراکی به بلوار باغستان غربی 
در محدوده بین النهرین، گفت: مسائل ترافیکی این طرح به 

جمع بندی رسیده و عملیات طراحی مسیر نیز در دستور 
کار قرار دارد.

محمدرضا احمدی نژاد با اشاره به برگزاری جلسات مختلف 
با شرکت آب منطقه ای البرز پیرامون تعیین و تکلیف حریم 
آب نهر،  گفت: تلاش مجموعه مدیریت شهری کرج رفع 
مشکلات ترافیکی این منطقه است که بدون شک این امر 

تنها با همکاری دستگاه های مربوطه محقق خواهد شد.
در این نشست مقرر شد وضعیت انهار و رودخانه همچنین 
لوله گذاری موقت در تقاطع اشتراکی، نهر و خیابان پیروزی 
اقدامات  لزوم  صورت  در  و  بررسی  منطقه  مشاور  توسط 
و  فنی  معاونت  با همکاری  عمرانی  عملیات  و  اصلاحی 

عمرانی انجام شود.

و  شهرداری ها  سازمان  دهیاری های  امور  معاون 
همکاری  نامه  تفاهم  امضای  از  کشور  دهیاری های 
طرح های  از  حمایت  زمینه  در  جانبه  چهار  مشترک 
احیاء، مرمت و تغییر کاربری برخی بناهای تاریخی 

واقع در مناطق روستایی خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سعیدرضا جندقیان در این 
خصوص گفت: این تفاهم نامه در راستای سیاست های 
توسعه اقتصادی و اشتغالزایی روستایی و به منظور 
هم  ایجاد  محلی،  ظرفیت های  از  بهینه  بهره برداری 
افزایی و تعامل بین دستگاههای مربوطه و تعریف 
به  که  می باشد  تاریخی  بناهای  برای  جدید  کاربری 
محروم  مناطق  و  روستایی  توسعه  معاونت  امضای 
ریاست جمهوری، سازمان شهردای ها و دهیاری های 
کشور،  صندوق توسعه صنایع دستی و فرش دستباف و 
احیاء و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی و بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی رسید.
او در ادامه خاطرنشان کرد: موضوع محوری این تفاهم 
نامه همکاری در حمایت از طرح های احیاء، مرمت و 
تغییر کاربری برخی از بناهای تاریخی در جهت توسعه 
با  روستایی همجوار  مناطق  اشتغالزایی  و  اقتصادی 
ابنیه می باشد که در مرحله اول با شناسایی 188 بنا در 

29 استان به اجرا در می آید.
جندقیان در خصوص اهداف این تفاهم نامه نیز گفت: 
از  بهره گیری  و  بین دستگاه های مربوطه  افزایی  هم 
نهاد  مردم  سازمان های  و  محلی  نهادهای  ظرفیت 
برای حفظ و احیای بناهای ارزشمند تاریخی واقع در 
روستاها، توسعه و ترویج و جهش در تولید و عرضه 
صنایع دستی و محصولات روستایی، ایجاد زیرساخت 

لازم جهت توسعه گردشگری و بوم گردی در روستاهای 
دارای بنای تاریخی و جلب مشارکت نهادها و جوامع 
محلی برای بهره برداری هر چه بیشتر از ظرفیت های 

منطقه ای از جمله اهداف این تفاهم نامه می باشد.
و  شهردای ها  سازمان  های  دهیاری  امور  معاون 
دهیاری های کشور اقدامات مشترک در راستای انعقاد 
این تفاهم نامه را تدوین نکات، راهنمایی های لازم و 
اطلاع رسانی از ضوابط و مقررات جاری درخصوص حفظ 
فرصت های  بنا،  کاربری  در  تصرف  محدودیت های  و 
و  گردشگری  رونق  با  مرتبط  آگاهی های  و  حمایتی 
اشتغال و رصد نحوه فعالیت و برگزاری جشنواره مشترک 
در تجلیل از طرح های موفق با جلب بیشترین مشارکت 
برداری  بهره  ایجاد مرکز مشاوره در جهت  روستائیان، 
مطلوب از ابنیه تاریخی و زمینه سازی جهت برگزاری 
جشنواره های موضوعی در محوطه یا مجاور ابنیه تاریخی 
ذکر نمود که می بایست در راستای انعقاد این تفاهم 

نامه، به عنوان اقدامات مشترک اجرایی گردد.
بر اساس گزارش روابط عمومی سازمان شهردای ها و 
دهیاری های کشور، او در پایان گفت: در این تفاهم 
نامه همچنین مقرر شده برای دهیاری ها و شرکت 
های تعاونی دهیاریها نیز زمینه ها و تسهیلات لازم 
جهت احیاء، تغییر کاربری و بهره برداری از بناهای 
تاریخی واقع در مناطق روستایی فراهم شود. از این 
رو فرصت مغتنمی است تا دهیاری ها و شرکت های 
تعاونی دهیاری ها با مشارکت در این طرح، ضمن 
ایجاد اشتغال و درآمدزایی، موجب توسعه گردشگری 
و رونق اقتصادی در روستاهای دارای بناهای تاریخی 

شوند.

 محیط زیستمیراث فرهنگی



6
روزنامه

شنبه 3 خرداد 99 -  شماره  483
ورزشی

شرکت مرمر پلاست اوجان شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 881 و شناسه ملی 10103491981 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/02/02 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1- آقای حسین شجاعی اسکی کند به شماره ملی 17173832212- آقای 
علی اکبر شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1719219028 3- آقای صمد عشرتی کرکان به شماره ملی 1717972969 4- آقای جبار شجاعی اسکی 

کند به شماره ملی 1717381766 به سمت اعضای هیئت مدیره شرکت برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اشتهارد )855614(

خانم بلقيس اكبر شهرستانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ۴۲ سهم مشاع از ۲۱۰ سهم ششدانگ 
یک قطعه زمین به شماره ۱۱۴۷ فرعی از ۱ اصلی واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت اسباب 
کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 

اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/8008/ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

خانم بلقيس اكبر شهرستانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 70 سهم مشاع از 315 سهم ششدانگ 
یک قطعه زمین به شماره 1017 فرعی از ۱ اصلی واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت اسباب 
کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 

اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/8009/ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

شرکت مهندسی فناوران مهرگان جاوید شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 24655 و شناسه ملی 
10103994933 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398/12/24 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای 
سید حسین علائی نژاد به کدملی 0065470184 به سمت رییس هیئت مدیره 2- آقای سیدعلی اکبر 
علائی نژاد به کدملی 5809781391 )خارج از شرکاء( به سمت نائب رئیس هیئت مدیره 3- خانم نادیه 
خلیلی جعفر آباد به کدملی 0067485677 به سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره برای مدت نامحدود 
انتخاب شدند - حق امضاء کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور مالی از قبیل چکها، سفته ها و پرداخت 
و قراردادها و عقود اسلامی با امضاء دو نفر از سه نفر اعضای هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر 
است. کلیه مکاتبات عادی و اداری و کار با امضاء مدیر عامل شرکت به تنهایی با مهر شرکت معتبر است .
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )855616(

با مسئولیت محدود توسعه شبکه الکترونیک انوشه درتاریخ 1399/02/25 به شماره ثبت 4652 به شناسه ملی 14009143373 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :تهیه و تولید و ارائه 
خدمات نرم افزار های تخصصی وخاص،سخت افزاری رایانه،تولید و پشتیبانی نرم افزارهای سفارشی مشتری،ارائه و پشتیبانی بسته های نرم افزاری و خدمات مرتبط ،واردات و صادرات،اخذ و اعطای نمایندگی،شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی،شرکت در 
مناقصات و مزایدات درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان ساوجبلاغ ، بخش مرکزی ، شهر شهرجدیدهشتگرد، محله فاز7شهرجدید هشتگرد ، خیابان )دوم شمالی( 
، خیابان )پردیس( ، پلاک 0 ، مجتمع انوشه طلایی ، قطعه25بلوک B1 ، طبقه همکف کدپستی 3361481712 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 100000000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای دانیال انوشه ئی به شماره ملی 0021699585 
دارنده 50000000 ریال سهم الشرکه آقای علیرضا انوشه ئی به شماره ملی 0048190292 دارنده 50000000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای دانیال انوشه ئی به شماره ملی 0021699585 و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت رئیس هیئت مدیره به 
مدت نامحدود آقای علیرضا انوشه ئی به شماره ملی 0048190292 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه 

های عادی و اداری باامضاء آقایان دانیال انوشه ئی و علیرضا انوشه ئی هریک به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد.
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ )855618(

به شماره ثبت 881 و شناسه ملی  با مسئولیت محدود  اوجان شرکت  شرکت مرمر پلاست 
10103491981 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/02/02تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : 1ـ آقای حسین شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1717383221 به آدرس تهران - خیابان 
جنت آباد - خیابان نسترن اول پلاک 21 طبقه دوم با پرداخت 55000000000 ریال به صندوق شرکت 
در زمره شرکاء درآمد. -سرمایه شرکت از مبلغ 100000000000 ریال ریال به 155000000000 ریال افزایش 
یافت. در نتیجه ماده مربوطه اساسنامه به شرح مذکور اصلاح می گردد. لیست شرکاء بعداز افزایش 
سرمایه ـ آقای علی اکبر شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1719219028 دارای 10000000000 ریال 
سهم الشرکه 2ـ آقای جبار شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1717381766 دارای 15000000000 ریال 
سهم الشرکه 3ـ آقای صمد عشرتی کرکان به شماره ملی 1717972969 دارای 20000000000ریال سهم 
الشرکه 4ـ خانم نسرین اصغری به شماره ملی 0071660410 دارای 55000000000 ریال سهم الشرکه 5ـ 
آقای حسین شجاعی اسکی کند به شماره ملی 1717383221 دارای 55000000000 ریال سهم الشرکه.
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اشتهارد )855615(

آگهی تغییرات 

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی تغییرات 

تاسیس شرکت 

آگهی تغییرات 

سرمربی تیم والیبال فولاد ایرانیان سیرجان می گوید: عدم 
ثبات باشگاه ها ، نوع پرداخت و مسائل دیگر اجازه ورود مافیا 

و این چیزها را نمی دهد.
هوادار«  »دنیای  خبرنگار  با  گفتگو  در  تندروان  محمدرضا 
با بیان اینکه  از نیم فصل دوم لیگ سال گذشته به تیم 
سیرجان اضافه شده، بیان کرد: از نیم فصل دوم شرایط تیم 
خوب شد در نحوه تمرینات و مسابقات تغییراتی ایجاد 
کردیم و توانستیم نتایج خوبی بگیریم و جزو تیم های بالای 

جدول نیم فصل دوم سال گذشته باشیم.
وی تصریح کرد: پس از پایان لیگ سال گذشته تحقیق 
کردیم و نقاط ضعف و قوت خود را مورد بررسی قرار دادیم و 
تصمیم گرفتیم تا تیم را تقویت کنیم، یکسری از بازیکنان را 
حفظ کردیم، در پست سرعتی تشکری جلوه و احتمالا عادل 
غلامی، در پست دریافت کننده نیز خواجه خلیلی و رامین 
خانی، در پست لیبرو مجتبی یوسفی و رسول شهسواری را 
جذب کردیم و در پست قطر پاسور هم صابر کاظمی که از 
نیم فصل دوم به تیم سیرجان پیوست و ما کماکان به ایشان 
اعتماد داریم و سعید رنجبر هم قرارداد خود را تمدید کرد، 

البته بهبودی هم به تیم سیرجان اضافه شد.
سرمربی تیم فولاد ایرانیان سیرجان درباره ی قرارداد سعید 
مصطفی وند، اظهار کرد: این بازیکن با ما قرارداد امضا کرد و 
سپس باشگاه شهرداری ارومیه پیوست، از طرف باشگاه ارومیه 

و این بازیکن باید یک درخواست رسمی ارسال شود تا ما به 
آن فکر کنیم، فصل گذشته هم همین اتفاق برای جواد کریمی 
افتاد و کمیته انضباطی با آن برخورد کرد، ما باید تصمیم 
بگیریم با این اتفاق چگونه برخورد کنیم، البته هم من هم 
باشگاه به شکل مثبت به این قضیه نگاه می کنیم، این اتفاق به 
باشگاه سیرجان در انتخاب بازیکن لطمه زد، مصطفی وند یک 
بار با من صحبت کرد و شرایط خود را گفت، ولی هنوز هیچ 
تماسی از ارومیه گرفته نشد و منتظر واکنش باشگاه ارومیه 
هستیم، البته فرصت داریم که بخواهیم بیشتر این موضوع 

را بررسی کنیم.
محمدرضا تندروان در پاسخ به پرسشی درباره میزان بالای 
دستمزدها در والیبال، گفت: پیشنهادهایی که می دهند با 
توجه به تورم پیشنهاد خاصی نیست، باید این رو در نظر 
بگیریم، وقتی شرایط از لحاظ اقتصادی به مشکل می خورد 
والیبال هم باید آن را لمس کند، من فکر می کنم  بازیکنان 
هم به وسیله اتفاق بین تیم ها رقم قرارداد خود را افزایش 
می دهند، البته ما داریم درباره موضوعی صحبت می کنیم 
که ورزش حرفه ای است باید در نظر بگیریم چه اتفاقاتی 
در ورزش حرفه ای رخ می دهد، برای مثال یک پزشک در 
کمتر از نیم ساعت در اتاق عمل می رود و دستمزد هنگفتی 
می گیرد، نمی توانیم بگوییم چرا برای ۶ ماه بازیکن چنین 
مبلغی را می گیرد، ورزش حرفه ای در کل دنیا به عنوان یک 

صنعت تلقی می شود و از رقم های بالایی برخوردار است.
وی ادامه داد: مشکلاتی هم مانند نداشتن بیمه و... برای 
بازیکنان و مربیان وجود دارد، دستمزد برای شش ماه بیش 
از یک میلیارد در ایران شاید زیاد باشد اما در ایران تعداد 
از  کمتر  شاید  بندند  می  قرارداد  بالا  مبالغ  که  بازیکنانی 

انگشتان یک دست باشد و این امر طبیعی بوده است.
سرمربی تیم فولاد ایرانیان سیرجان درباره دخالت مافیا و دست 
های پشت پرده در لیگ برتر، اینگونه پاسخ داد:  وقتی در مورد 
مافیا صحبت می شود، یعنی گروهی از بازیکنان، مربیان، عوامل 
فدراسیون و جامعه یک موضوع را کنترل می کنند تا به هدفی 
برسند، من چنین چیزی را ندیدم که مافیا در لیگ برتر وجود 
داشته باشد، شاید یکسری تماس های سفارشی از قدیم  الایام 
وجود داشته، خیلی ها حالا چه بازیکن چه مربی بیشتر از اینکه 
به قابلیت  هایشان بخواهند فکر کنند دنبال این بودند که کسی 
را واسطه کنند تا آن جایگاه و شغل را به دست بیاورند، حالت 
مافیا و دست های پشت پرده در والیبال وجود ندارد، عدم ثبات 
باشگاه ها، نوع پرداخت و مسائل دیگر اجازه ورود مافیا و این 

چیزها را نمی دهد.
محمدرضا تندروان در بخش پایانی به نشست مشورتی 
فدراسیون والیبال در خصوص سرمربی تیم ملی والیبال 
انتخاب  افزود: در همان نشست هم گفتم  اشاره کرد و 
سرمربی تیم های ملی در دنیا یک موضوع فراملیتی بوده در 

همه رشته های ورزشی اینگونه بوده و مورد توجه اعضای 
جلسه هم قرار گرفت، ما هر زمانی که به این نقطه برسیم 
که ملیت مربی را در نظر نگیریم یعنی به ملیت ایرانی یا 
خارجی آن توجه نکنیم آن موقع یک مربی حتی با ملیت 
ایرانی انتخاب شود شایستگی آن را دارد و وقتی می خواهیم 
بگوییم یک ایرانی سرمربی تیم ملی ایران شده است، یعنی 
داریم یک آپشنی به آن اضافه می کنیم؛ چون مربی ایرانی 
را جدا می کنیم، به عقیده من چنین چیزی نباید باشد این 
موضوع فراملیتی بوده ما اگر بخواهیم در خصوص ملیت 
سرمربی صحبت کنیم داریم این موضوع را کوچک جلوه 
می دهیم، امیدوارم به آن جا برسیم که به ملیت مربی 
کاری نداشته باشیم و اگر مربی ایرانی انتخاب شد بر اساس 

قابلیت آن باشد.

گفت و گو

»سرمربی تیم والیبال ایرانیان سیرجان« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

مافیا و پشت پرده واقعیت ندارد
تماس های سفارشی از قدیم الایام وجود داشت

میلاد حسین زاده

  خبرنگار
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7 ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

محمدی- دبیر؛ تداوم همکاری یا اختلاف پنهان؟

بالاخره پس از کش و قوس های فراوان 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در فدراسیون 
آفتابی شد تا طی نشستی که جهت بررسی 
مجدد برنامه چرخه انتخابی تشکیل شده 
بود بر صندلی رو به روی رئیس فدراسیون 
تکیه بزند. غلامرضا محمدی که چند روز 
را  اعتراض جلسه مشترک  نشانه  به  قبل 
ترک کرده بود ظاهرا از مواضع خود کوتاه 
آمد تا این شانس را برای خود قائل باشد 
در  را  آزاد  کشتی  ملی  تیم  همچنان  که 
المپیک ۲۰۲۱ هدایت کند. او از چگونگی 
شاید  و  بود  شده  ناراحت  انتخابی  چرخه 
بتوان بنا به ملاحظاتی در مورد این برنامه 
حق را به غلامرضا محمدی و محمد بنا داد؛ 
چرا که هر دو نفر آنان به چرخه انتخابی نقد 
داشتند هرچند واکنش های متفاوتی به 
موضوع از خود نشان دادند. سرمربی تیم 
کشتی فرنگی با ذکر تلویحی این موضوع 
فدراسیون،  سوی  از  شده  ارائه  چرخه  که 
پوشان  ملی  انتخاب  روش  همان  تقریبا 
است که ما سال ها آن را اعمال می کردیم 
بنا با ذکر مطلب مذکور در واقع این نکته را 
به مسئولان یادآورشد که اتفاق جدیدی رخ 
نداده و فدراسیون برنامه فوق العاده ای ارائه 
نکرده است.  ضمن اینکه وی تاکید کرد، 
لازم است در خصوص برخی مفاد چرخه 
صورت  بیشتری  بررسی  و  بحث  یادشده 
اما غلامرضا محمدی  گیرد. در این میان 
واکنش جدی تری نشان داد. سرمربی تیم 
ملی کشتی آزاد که در دوران انتخابات به 
صراحت از رقیب رئیس کنونی فدراسیون 
حمایت می کرد همواره این تصور را داشت 
که ممکن است روزی تاوان موضع گیری 
این  با  محمدی  بپردازد.  را  گذشته  های 
وجود به پشتگرمی مسئولان ورزش و زمان 

هرگز   ۲۰۲۰ المپیک  های  بازی  تا  کوتاه 
تصور نمی کرد رئیس فدراسیون بتواند در 
شرایط یادشده قصد مقابله با وی را داشته 
باشد اما شیوع ویروس کرونا و تاخیر یک 
ساله المپیک، رشته های او را پنبه کرد. 
از سوی دیگر علیرضا دبیر که تلاش می 
المپیک ۲۰۲۰  تا  کرد به هر دلیل ممکن 
صبوری پیشه کند، آسوده خاطر از اینکه 
المپیک یک سال دیرتر برگزار خواهد شد 
طرحی را که قرار بود بعد از المپیک از آن 
تیر  یک  با  تا  انداخت  جلو  کند  رونمایی 
چند نشان زده باشد. هم کادر فنی را تحت 
انقیاد و فرمان داشته باشد، هم به اصطلاح 
انتخاب ملی پوشان را قانونمند کند و هم 
این مهم را در اذهان جا کند که ملتزم به 
برگزاری مسابقه انتخابی و چرخه گزینش 
ملی پوشان از طریق پروسه ای است که 
از پیش تعیین شده و به اصطلاح جای 
ای  است چهره  بدیهی  ندارد.  و چرا  چون 
چون غلامرضا محمدی انتظار داشت پیش 
از آنکه طرح مذکور اعلام عمومی شود وی 
در مقام سرمربی از چند و چون آن آگاهی 
می یافت و در صورت لزوم دیدگاه های 
اصلاحی خود را در این طرح می گنجانید. 
چنین بود که آتش اختلاف بین سرمربی 
تیم کشتی آزاد و رئیس فدراسیون شعله 
ور شد و علیرضا دبیر در نشست عمومی 
تاکید کرد چنانچه محمدی به رفتار کنونی 
خود ادامه دهد قرارداد او را فسخ خواهد 
غلامرضا  هم  و  دبیر  علیرضا  هم  کرد. 
صورت  در  دانستند  می  خوب  محمدی 
تداوم وضعیت موجود جایگزین سرمربی 
تیم کشتی آزاد آماده است و نبود غلامرضا 
محمدی در شرایطی که تمرین و مسابقات 
کشتی به جهت بیماری کرونا تعطیل است 
خلل چندانی در روند ادامه مسیر ورزش اول 
ایجاد نخواهد کرد. به این ترتیب محمدی 
حرف  پای  باید  یا  نداشت،  بیشتر  راه  دو 
خود می ایستاد و تحت شرایط موجود به 
همکاری خود با فدراسیون پایان می داد و 
یا کوتاه می آمد و حرف و سخن میانجی 
ها را می پذیرفت و بر سر میز مداکره حاضر 
می شد. او راه دوم را برگزید تا اولا توپی را 
که با ترک جلسه در زمین وی افتاده بود 

مجددا به زمین رئیس فدراسیون بیندازد و 
ثانیا فرصت جایگزینی سریع محسن کاوه 
به عنوان سرمربی را از رقیب خود بگیرد. 
محسن کاوه که به زعم بسیاری، در حال 
حاضر نزدیک ترین فرد به علیرضا دبیر است 
و  فنی  های  سیاستگداری  از  بسیاری  و 
حتی غیر فنی فدراسیون توسط وی ترسیم 
می شود. کسی که در لیگ باشگاه های 
کشتی کشور به عنوان رقیب اصلی غلامرضا 
محمدی موجبات ناکامی سرمربی تیم ملی 
را فراهم و مانع رسیدن او به عنوان قهرمانی 

شده بود.
با تمام این احوال و با وجود آنچه که بیان 
بین  اختلاف  فعلا  رسد  می  نظر  به  شد، 
تیم  سرمربی  و  کشتی  فدراسیون  رییس 
آنان تحت شرایطی  ملی فروکش کرده و 
رودر روی هم و پشت یک میز نشسته اند 
اما اینکه فضای خاکستری کنونی تا چه 
زمانی پایدار خواهد ماند و آیا همکاری آن 
دو تا پایان راه میسر خواهد شد نمی توان 
نظر قطعی داد. تردیدی نیست که محمدی  
این دور از بازی اختلاف را به حریف واگذار 
کرد اما روشن نیست در دور دوم  اختلاف 
احتمالی فی مابین را هم به حریف واگذار 
کند. با شناختی که از سرمربی تیم کشتی 
آزاد وجود دارد او فردی نیست که به راحتی 
زیر بار تحکم و فرامین رئیس فدراسیون 
قرار گرفته و به عنصری مصلوب الاختیار 
تبدیل شود همانطور که در زمان ریاست 
وصف  این  با  نکرد.  چنین  خادم  رسول 
باید ببینم آشتی ظاهری دو چهره شاخص 
کشتی و دست اندرکار کنونی فدراسیون تا 
کجا ادامه خواهد یافت. هر چند امیدواریم 
موضع با تفاهم و دوستی دو فرد یادشده 
اصل  رهگذر  این  از  تا  خیرشود  به  ختم 

کشتی دچار خدشه و خلل نشود.
هنوز راه درازی تا المپیک ۲۰۲۱ در پیش 
مسیر  در  فراوانی  های  چالش  و  داریم 
باید  هنوز  داشت.  خواهد  وجود  کشتی 
مسابقات گزینشی و کسب سهمیه های 
دیگر  های  گام  بسیاری  و  مانده  باقی 
برداشته شود. چه کسی می تواند تضمین 
کند در ادامه راه کاسه صبر یکی از دو طرف 

مباحثه لبریز نخواهد شد.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

دیدگاه

سرمربی تیم کشتی فرنگی با ذکر تلویحی این موضوع که چرخه 
ارائه شده از سوی فدراسیون، تقریبا همان روش انتخاب ملی 
پوشان است که ما سال ها آن را اعمال می کردیم بنا با ذکر 
مطلب مذکور در واقع این نکته را به مسئولان یادآورشد که 
اتفاق جدیدی رخ نداده و فدراسیون برنامه فوق العاده ای ارائه 

نکرده است.  

علیرضا دبیر در نشست عمومی تاکید کرد چنانچه محمدی 
به رفتار کنونی خود ادامه دهد قرارداد او را فسخ خواهد کرد. 
هم علیرضا دبیر و هم غلامرضا محمدی خوب می دانستند 
در صورت تداوم وضعیت موجود جایگزین سرمربی تیم کشتی 
آزاد آماده است و نبود غلامرضا محمدی در شرایطی که تمرین 
و مسابقات کشتی به جهت بیماری کرونا تعطیل است خلل 

چندانی در روند ادامه مسیر ورزش اول ایجاد نخواهد کرد.

به نظر می رسد فعلا اختلاف بین رییس فدراسیون کشتی و 
سرمربی تیم ملی فروکش کرده و آنان تحت شرایطی رودر روی 
هم و پشت یک میز نشسته اند اما اینکه فضای خاکستری 
کنونی تا چه زمانی پایدار خواهد ماند و آیا همکاری آن دو تا 

پایان راه میسر خواهد شد نمی توان نظر قطعی داد. 

وزیر المپیک ژاپن گفت که نخست وزیر این کشور و 
رییس کمیته بین المللی المپیک هیچ صحبتی در مورد 
لغو المپیک توکیو در صورت فراهم نشدن شرایط برگزاری 

آن در سال ۲۰۲۱، انجام نداده اند.
اظهارات »سیکو هاشیموتو« در حالی منتشر شده است 
که یک شبکه تلویزیونی معتبر، روز گذشته به نقل از 
»توماس باخ« اعلام کرد که »شینزو آبه« در جریان یک 
مکالمه تلفنی به وی گفته که برگزاری بازی ها در سال 

آینده »آخرین گزینه« است.
با این حال، هاشیموتو در واکنش به این خبر گفت: هیچ 

صحبتی در مورد لغو )المپیک( مطرح نشده است.
وی در ادامه گفت که رییس کمیته بین المللی المپیک 
»بر تعهد اکید خود در راستای برگزاری موفق المپیک 

توکیو« تاکید کرده است
المپیک توکیو که قرار بود ۲۴ جولای سال  بازی های 
جاری برگزار شود، پس از شیوع گسترده ویروس کرونا در 

سرتاسر جهان و انصراف بسیاری از کشورها از حضور در 
آن به دلیل هراس های ناشی از پاندمی، برای مدت یک 

سال به تعویق افتاد.
تا  جولای   ۲۳ از  المپیک  جدید،  زمانبندی  براساس 
هشتم آگوست ۲۰۲۱ )یکم تا هفدهم مردادماه ۱۴۰۰( 
و پارالمپیک نیز از ۲۴ آگوست تا پنجم سپتامبر همان 
سال )دوم تا چهاردهم شهریورماه ۱۴۰۰( برگزار خواهد 

شد.

»وزیر المپیک ژاپن«:

»آبه« و »باخ« در مورد لغو توکیو ۲۰۲۱ هیچ صحبتی نکرده اند

المپیک
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»سولسشر«:
حالا در منچستر هیچ سیب

 گندیده ای نداریم!

سرمربی منچستریونایتد معتقد است که تیم فعلی، یک تیم 
کاملا یکدست است و او می تواند به آینده امیدوارتر باشد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورزش سه، اوله گنار 
سولسشر فصل گذشته بود که پس از برکناری ژوزه مورینیو 
ابتدا به طور موقت و سپس به صورت قطعی هدایت یونایتد 
را قبول کرد. نتایج اولیه او عالی بودند و توانست به پیروزی 
های متوالی دست یابد ولی با قطعی شدن قرارداد و به 
خصوص پس از برتری بر پی اس جی در یک هشتم نهایی 

لیگ قهرمانان، افت شیاطین سرخ هم شروع شد.
تابستان گذشته 12 بازیکن به صورت قطعی یا قرضی از 
یونایتد رفتند. روملو لوکاکو، الکسیس سانچس، آندر هررا، 
کریس اسمالینگ و اشلی یانگ از جمله معروف ترین جدا 
شده های منچستریونایتد بودند. یونایتد فصل جاری هم 
مدعی قهرمانی نشان نداده ولی در تلاش است تا در صورت 

از سرگیری بازی ها، به جمع 4 تیم اول راه یابد.
اوله گنار سولسشر از تیمی که در اختیار دارد راضی به نظر 
می رسد. او به خبرنگاران گفت:»در یونایتد ذهنیت بازیکن، 
بمانم  بازیکن  بی  دهم  می  ترجیح  دارد.  بالایی  اهمیت 
تا اینکه بازیکن بی انگیزه داشته باشم. ما یک تیم جاه 
طلب با روحیه تیمی بالا هستیم. سال گذشته از خیلی 
چیزها ناراضی بودم ولی تا تابستان نمی توانستم اقدام به 
حل برخی مشکلات کنم. همیشه هستند بازیکنانی که از 
نیمکت نشینی خوش شان نمی آید ولی بازیکن همیشه 
باید آماده و در دسترس باشد؛ جدای از اینکه در ترکیب 

اصلی است یا روی نیمکت.«
سولسشر ادامه داد:»اینکه یک فوتبالیست مغرور باشد، چیز 
بدی نیست ولی خودش را باید با تیم و ایده های مربی اش 
وفق بدهد. وقتی پیروز می شوید، همه چیز آسان است 
ولی در شکست هاست که شما متوجه بازیکنان با ذهنیت 
درست و منطقی می شوید. پس از پیروزی بر پی اس جی، 
شرایط ما رو به افت گذاشت و آنجا بود که فهمیدم روی چه 
بازیکنانی می توانم حساب باز کنم. معتقدم حالا دیگر در 

یونایتد، سیب گندیده نداریم.«

تازه مدتی بود ناصرخان از بنگلادش برگشته بود و رفته بود 
شهرداری کرمان و این تیم را در لیگ دو حسابی مطرح کرد. 
علی حاج اکبری از همان بازیکنانی بود که توسط ناصرخان 

از کرمان به سطح اول ایران معرفی شد.
من یک سالی بود وارد رسانه شده بودم. قرار بود شماره 
اول هفته نامه تلاش شماره منتشر شود و به من گفتند 
دو سه شماره اول از بزرگان فوتبال گفت و گو بگیرم. اتفاقا 
در ورزشگاه شیرودی یک بازی بود بین استقلال و یک تیم 
خوزستانی. آقای حجازی هم در جایگاه خبرنگاران بود و به 
خودم جرات دادم رفتم سلام و علیکی و گفتم برای یک 

گفت و گوی خانوادگی...
آدرس داد شمس آباد... رو به روی پارک... ساعت 8 صبح 
روز شنبه. تلفن خانه را هم دادند برای هماهنگی. داشتم 
بال در می آوردم. لحظه شماری می کردم از پنجشنبه تا 
شنبه. ساعت 7 صبح دم منزل ناصرخان کنار پارک حاضر 
بودم. یک خانه دو طبقه ویلایی و راس ساعت 8 زنگ در را 
زدم. با لباس مرتب ورزشی آمد دم در؛ انگار که خواب می 
دیدم اول صبح. خلاصه رفتم و چه پذیرایی گرمی، باورم 
نمی شد! فکر نمی کردم آن اسطوره جدی و با دیسیپلین 

این قدر خودمانی و شوخ طبع باشد.
آتیلا و و خواهرش هنوز نوجوان بودند و مدرسه می رفتند. 
از سختی هایی که در بنگلادش کشید و از پیروزی با 
محمدان بر پرسپولیس که 5 گل به پرسپولیس زدند. از 
مربیگری تیم ملی بنگلادش. از رام کردم شرط بندان حرفه 
ای بنگلادش و از تیم ملی که همان موقع با پروین و 
غلامپور در قطر ما را از جام جهانی آمریکا محروم کردند. از 
اینکه پروین اگر افرادی مثل ناصر خان را کنارش داشت 

این بلا سر غلامپور نمی آمد.
حق حجازی حداقل یک دوره مربیگری تیم ملی بود اما 
تفکراتی کوته فکرانه در ورزش همواره وجود دارد که اجازه 
نداد عقاب آسیا به این حق مسلم برسد. اگرچه خود 
ناصرخان هم حاضر نبود از برخی اصولی که به آن سفت 
و سخت پایبند بود عدول کند. این یکی از همان مواردی 
بود که نزدیک به 30 سال قبل در آن مصاحبه رویایی که 
من با وی در منزلش داشتم مطرح شد و گفت که فوتبال 
برای من سرمایه گذاری کرده و اگر استفاده نکنند من 

ضرر نمی کنم.

وقتی در نیمه نهایی باشگاه های آسیا که درست پس از 
عاشورای سال 78 بود و آقای فتح الله زاده سوار بر موج 
احساسات ورزشگاه آزادی اعلام کرد که پیروزی بر دالیان 
نوحه خوانی در سکوهاست    و  زنی  چین مدیون سینه 
است تذکر داده بود که آقای فتح الله زاده! اینکار جای خود 

قابل احترام است ولی این ها را بهم گره نزنید 
چون فردا اگر ببازیم به اعتقادات جوان ها 

ضربه می خورد.
در فینال البته باران 

سیل آسا که زمین 
آزادی را به باتلاق 
کرد  تبدیل 
شایسته  تیم 
اسیر  استقلال 
بازی مستقیم 
جوبیلو ایواتای 

و  شد  ژاپن 

بغض بزرگی گلوی حجازی را می فشرد و به نیمکت تکیه 
داده بود و هیچکس جرات نزدیک شدن به وی را نداشت. 
انگار زمین و زمان سر ناسازگاری با گلبرگ مغرور برداشته 
بود تا به حداقل حقش یعنی قهرمانی باشگاه های آسیا نرسد 
وگرنه آن استقلال باید قهرمان می شد. استقلال روی زمین 
فوق العاده بازی می کرد و همه بزرگان شرق و غرب آسیا 
را شکست داده بود تا به فینال برسد ولی آن باران عجیب 
و جمع آوری آب زمین چمن آزادی با فرغون و تشک و 

سطل و... تمام نقشه های حجازی را نقش بر آب کرد.
وقتی پس از شکست در برابر ملوان که با دسیسه دو یا 
سه بازیکن رقم خورد و ناصرخان در رختکن به دو 
بازیکن اعلام کرد فردا سر تمرین نیایید و یکی از 
آن ها گفت شایدم خودت نیامدی )!( و همین 
هم شد حجازی شکست و بغض کرد از دست 
مدیریت ناتوان و ذلیل آن روز استقلال اما 
رفت و حاضر نشد با چنین افرادی کار کند. 
هنوز هم عده ای با محبوبیت حجازی پس 
از چندسال از رفتنش حسادت می ورزند و 
در گوشه و کنار تخریب هم می کنند اما آن قدر 
محبوب هست که مردم به احترام اسم حجازی در 

سالروزش نهایت احترام را به آن بزرگمرد دارند.
شعر به یاد ماندنی شاید تمام تفکر ناصر حجازی در 
زندگی و فوتبال باشد و برای همیشه به یادگار خواهد 
ماند و بیانگر روح آزادگی همه انسان هایی است که 
ایستاده مردن و ایستاده رفتن را  بر ماندن ذلت بار 

ترجیح می دهند:
من آن گلبرگ مغرورم که با هر خفت و خواری پی 

شبنم نمی گردم
روحش شاد. همیشه این قطعه و خاطره گفت 
و گویی که در منزلش داشتم در ذهنم هست 
و خیلی مطالب به رسم امانت گفت که هیچ 
جا نگفتم و نخواهم گفت. دوم خرداد سالروز 
باشگاه  و  ایران  فوتبال  اسطوره  درگذشت 

استقلال؛ یادش گرامی...

حرف آخر

خاطره ای از دیدار با »ناصر حجازی«

9 سال پس از پرواز گِلبرگ مغرور

جهان فوتبال

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

»علی دایی« بهترین گلزن ملی جهان، در نظرسنجی توییتری 
عنوان بهترین مهاجم قاره آسیا را از »سامی الجابر«  عربستانی 

برد و این عنوان را از آن خود کرد.
در نظر سنجی که صفحه جام جهانی فیفا درباره انتخاب بهترین 
مهاجم قاره کهن به رای گذاشته شده است، مخاطبان از بین 
علی دایی و سامی الجابر بازیکن اسبق تیم ملی عربستان، مهاجم 

باهوش تیم ملی کشورمان را برگزیدند.

در این نظر سنجی ۵۸۳ هزار و ۷۵۱ نفر شرکت کردند و علی 
به خود  را  آرای شرکت کنندگان  دایی موفق شد ۸۰ درصد 

اختصاص دهد.
دایی با ۱۰۹ گل، عنوان آقای گل فوتبال جهان را در اختیار خود 
دارد و کریستیانو رونالدو مهاجم سرشناس تیم ملی پرتغال 
با ۹۹ گل زده نزدیک ترین تعقیب کننده دایی در این فهرست 

است.

»علی دایی« عنوان بهترین مهاجم آسیا را از سامی الجابر ربود
آسیا

وقتی در نیمه نهایی باشگاه های آسیا که درست پس از عاشورای سال 78 بود و آقای 
فتح الله زاده سوار بر موج احساسات ورزشگاه آزادی اعلام کرد که پیروزی بر دالیان 
چین مدیون سینه زنی و نوحه خوانی در سکوهاست   است تذکر داده بود که آقای 
فتح الله زاده! اینکار جای خود قابل احترام است ولی این ها را بهم گره نزنید چون 

فردا اگر ببازیم به اعتقادات جوان ها ضربه می خورد.

در یونایتد ذهنیت بازیکن، اهمیت بالایی 
دارد. ترجیح می دهم بی بازیکن بمانم تا 
اینکه بازیکن بی انگیزه داشته باشم. ما یک 
تیم جاه طلب با روحیه تیمی بالا هستیم. 
سال گذشته از خیلی چیزها ناراضی بودم 
ولی تا تابستان نمی توانستم اقدام به حل 

برخی مشکلات کنم.


